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GRADSKO VIJEĆE GRADA
PULA-POLA

SKRAĆENI ZAPISNIK
14. SJEDNICA

održana 8.04.2015. godine

PULA, 8. travnja 2015. godine.
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SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule,
održane 08. travnja.2015. godine (srijeda),

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio ROBERT CVEK, predsjednik Gradkog vijeća Grada Pule 
(IDS-HNS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.

Radi utvrđivanja prisutnosti i kvoruma izvršio je prozivanje vijećnika. 
Obavještava da su vijećnici Elena Gattoni Stepanov, Dajan Janković, Elena Vian i Vera 

Radolović, opravdali svoj izostanak sa sjednice.

PRISUTNI – ODSUTNI

Red
br.

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE

1. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-HNS-ZELENI B.Miletić-mir.mandata

2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-HNS-ZELENI Odsutna

3. ALEN DAMIJANIĆ IDS-HNS-ZELENI
4. MARKO MARTINČIĆ IDS-HNS-ZELENI
5. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-HNS-ZELENI
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-HNS-ZELENI
7. ARDEMIO ZIMOLO IDS-HNS-ZELENI
8. ROBERT CVEK IDS-HNS-ZELENI
9. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-HNS-ZELENI
10. VIKTOR LAZARIĆ IDS-HNS-ZELENI
11. JADRANKA ČERNJUL IDS-HNS-ZELENI
12. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-HNS-ZELENI
13. GORDANA PETERŠIĆ IDS-HNS-ZELENI
14. LUKA BLAGOVIĆ IDS-HNS-ZELENI
15. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE Umj P.Grbin-ostavka

16. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE Umj R.Cvek-mir.mand

17. VERA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE Osutna

18. IVAN LASIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE

19. ELENA VIAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE Odsutna

20. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE

21. DEJAN JANKOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA HRVATSKE M. Galo-mir.mandata

22. BRUNO NEFAT LADONJA
23. MAURICIO LICUL LADONJA
24. ZRINKO KAJFEŠ HDZ-HDS
25. JANKO ŽUŽIĆ HDZ-HDS

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE, predsjednik 
utvrđuje da je prisutan 21 od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati.
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OSTALI PRISUTNI:
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule,
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule,
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 
LEO POROPAT, Protokol Grada Pule,
DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
MIRNA RADOLOVIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu,
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu,
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu,
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor JTP Plinara d.o.o. Pula, 
IGOR VLAŠIĆ, Financijski direktor JTP Pula Herculanea d.0.0. Pula, 
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
GIORDANO SKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje,
IGOR ŠKATAR, direktor JTP Pulaprometa d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor JTP Luka Pula d.o.o. Pula, 
RENATO PERC, direktor JTP TRŽNICA, Pula,
DEAN STARIĆ, direktor JTP Vodovod Pula,
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor JTP Pula Parking Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor JTP Monte Giro d.o.o. Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU pučkog otvorenog sveučilišta Pula,
VESNA DUKIĆ, direktorica JTP Kaštijun d.o.o. Pula,
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Fil Festivala,
GORDANA JEROMELA–KAIĆ,ravnateljica Istarskog narodnog kazališta–Gradsko kazalište Pula,
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječji vrtići Pula,
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia Rin Tin TIN Pula – Pola, 
ERIK LUKŠIĆ, ravnatelj JU Pula Sport
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula,
MILAN MARIĆ, predstavnik izrađivača iz tvrtke zaštita inženjering konzalting,
DENIS STIPANOV, voditelj Službe zaštite i soašavanja pri Vatrogasnoj zajenici IŽ, 
SARA BUŽLETA, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule,
SENA DEVOVIĆ, pomoćnica izvršnog direktora NK Istra 1961 s.d.d., 
ERNEST KOMPARIĆ, revizor za NK Istra 1961 s.d.d.

POZDRAVLJA:
- GRADONAČELNIKA GRADA PULE , gosp. Borisa Miletića
- ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Fabrizia Radina
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA (Vesna Dukić-opr.)
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA
- predstavnike MEDIJA, 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik
- i ostale GOSTE 

PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
- Poziv za 14. sjednicu Gradskog vijeća za 13 točaka dostavljen je vijećnicima s 

materijalima dana 31. ožujka 2015.godine. 
- 03. travnja 2015. godine dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s 5 točaka, a 
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- dana 07. travnja 2015. godine dostavili smo Vam još jednu dopunu dnevnog reda sa 2 
točke, tako da predloženi dnevni red ima 17 točaka sa pojedinim podtočkama. 

Svi materijali i prijedlozi akata dostupni su na tabletu i na web stranici Grada Pule.

Prije utvrđivanja dnevnog reda želim još napomenuti da smo vam sukladno zakonskim 
obavezama dana 20. ožujka 2015. godine na znanje dostavili:

- temeljem članka 57. stavka 3. Zakona o proračunu, Izvješća Gradonačelnika o korištenju 
sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za siječanj i veljaču 2015. godine

-temeljem članka 63. Statuta Grada Pula-Pola i članka 35.b. Zakona o lokalnoj i područnoj 
(regionalnoj) samoupravi Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. 
srpnja do 31. prosinca 2014. godine

Nadalje, u vezi Klubova vijećnika obavještava da je od vijećnika Dejana Jankovića primio 
dana 02.04.2015. izjavu da je istupio iz Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS te da je također slijedom 
te izjave dana 03.04.2015. primio obavijest o promjeni naziva Kluba vijećnika SDP-HSU-SDSS u 
Klub SDP-HSU, čiji je predsjednik i nadalje Danijel Ferić. 
Dana 07.04.2015. dostavljena mu je Odluka o osnivanju novog Kluba tj. Kluba nezavisnih vijećnika 
Bruna Nefata i Mauricija Licula te vijećnika Dejana Jankovića. Predsjednik Kluba je temeljem 
dostavljene Odluke i Poslovnika o radu Mauricio Licul. 

Dana 20.03.2015. godine od Vijeća Mjesnog odbora Busoler dostavljeno je predsjedniku 
Gradskog vijeća i Gradonačelniku očitovanje o zahtjevima građana u vezi Odluke Grada Pule o 
prenamjeni katastarske čestice 2331/1, k.o. Pula u vjersku namjenu (oznake D-8) na području 
Valmada i izgradnje „Islamskog centra“, sa zahtjevom da se ta tema uvrsti na dnevni red današnje 
sjednice. Navedeni podnesak dostavili smo vam na znanje na vaš tablet uz obrazloženje razloga 
zbog kojih točka nije na razmatranju danas na sjednici. Dozvolite da ipak ukratko iznesem 
očitovanje o zahtjevu. 

Dakle, vezano uz podnesak Vijeća MO Busoler, koje je razmatralo i podržalo zahtjev 
grupe građana – potpisnika peticije iz naselja Busoler – Valmade da se nekretnini k.č.br. 2331/1 k.o. 
Pula u naselju Valmade, kojoj je Izmjenama i dopunama GUP-a Grada Pule izmijenjena namjena iz 
stambene (S) u vjersku (D8), izvrši prenamjena u Javnu i društvenu namjenu (D) - (vrtić, sportsku 
dvoranu i slično), želim istaknuti da utvrđivanje namjene, a time i prenamjene određenog zemljišta, 
je moguće provesti isključivo u postupku izrade novog, odnosno izmjene i dopune važećeg 
prostornog plana, a za koji je procedura propisana Zakonom o prostornom uređenju.

Naime, postupak izrade započinje donošenjem Odluke o izradi plana na Gradskom vijeću, 
a istom se osim pravne osnove, ocjene stanja u obuhvatu plana, obuhvata prostornog plana, 
određuju i razlozi za njegovu izradu kao i ciljevi te programska polazišta.

Sam postupak izrade prostornog plana obuhvaća više faza izrade plana kao što su: 
obavještavanje javnosti o izradi plana, dostava zahtjeva za izradu plana, utvrđivanje prijedloga 
prostornog plana za javnu raspravu, objava i provedba javne rasprave, javni uvid i javno izlaganje, 
izvješće o javnoj raspravi, konačni prijedlog prostornog plana, obavijesti sudionicima javne 
rasprave, ovisno o razini i obuhvatu prostornog plana po potrebi i mišljenje zavoda za prostorno 
uređenje te suglasnost resornog ministarstva dok završava donošenjem Odluke o donošenju 
prostornog plana od strane Gradskog vijeća.

Unatoč činjenici da je trenutno u tijeku Izrada izmjena i dopuna GUP-a Grada Pule zahtjev 
za prenamjenu zemljišta nije moguće razmatrati u tom postupku, s obzirom da isti nije sadržan u 
razlozima navedenim u Odluci o izradi aktualnih izmjena i dopuna GUP-a, da ih sada sve ne 
nabrajam jer su vam detaljno navedeni u dostavljenom obrazloženju. Isto tako u ovim okolnostima 
nije moguće pokrenuti niti novu odluku o izradi izmjena i dopuna GUP-a obzirom da je člankom 
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87. stavak 2. Zakona o prostornom uređenju utvrđeno da donošenjem odluke o izradi prestaje važiti 
prethodna donesena odluka po kojoj prostorni plan nije donesen.

Slijedom navedenog, predmetni će se zahtjev Vijeća mjesnog odbora Busoler zadržati u 
nadležnom Upravnom odjelu kao inicijativa za pokretanje novih Izmjena i dopuna GUP-a Grada 
Pule prema članku 85. stavak 1. Zakona, za koje izrada može započeti tek po dovršenju postupka 
koji je u tijeku.

Dana 07. travnja 2015. godine još jedna zamolba upućena je vijećnicima Gradskog vijeća 
od strane Povjerenstva vijeća roditelja vrtićke i osnovnoškolske djece Grada Pule, dostupna je na 
tabletu u folderu 14. sjednice u rubrici „na znanje“. Zamolba se odnosi na zahtjev oko vraćanja svih 
dječjih subvencija na prošlogodišnju razinu proračuna. U vezi navedenog, kao što ste iz dnevnog 
reda pod točkom 15 vidjeli, danas je na raspravi prijedlog da se kroz izmjene Odluke o socijalnoj 
skrbi utvrdi pravo na 20% subvenciju učešća u cijeni programa predškolskog odgoja za drugo dijete 
iste obitelji koje je polaznik redovnog programa predškolskih ustanova Grada Pule. Za sve ostalo 
postupati će se sukladno Zaključku donesenom povodom Interpelacije sa 13. sjednice Gradskog 
vijeća.

Dalje, u vezi dnevnog reda za ovu sjednicu predsjednik obavještava da je vijećnicima dana 
30. ožujka 2015. godine temeljem članka 37. stavak 1. Poslovnika Gradskog vijeća dostavljena 
Interpelacija od 27.03.2015.g., koju je predsjedniku Gradskog vijeća podnijelo 11 vijećnika: -
Mauricio Licul, izvjestitelj predstavnika, Danijel Ferić, Radenko Ognjenović, Ivan Lasić, Elena 
Vian, Roberto Fabris, Dejan Janković, Bruno Nefat, Zrinko Kajfeš, Janko Žužić i Vera Radolović. 
- Povodom interpelacije Gradonačelnik Grada Pule dostavio je vijećnicima dana 08.04.2015.
Izvješće o mišljenjima, stavovima i prijedlozima povodom interpelacije, koja točka će se razmatrati
po dnevnom redu. 

Za današnju sjednicu su dostavljena:
-  Izvješća o radu radnih tijela Gradskog vijeća (Odbor za statut, Odbor za društvene 

djelatnosti; Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije i Odbor za izbor)
- Odgovori na vijećnička pitanja

Budući u pogledu dnevnog reda nije bilo primjedbi niti zahtjeva za izmjenu i dopunu, stavlja 
na glasanje dnevni red 14. sjednice Gradskog vijeća od 07. travnja 2015. godine, sa 17. točaka

/Vijećnik Danijel Ferić traži riječ/.

Vijećnik DANIJEL FERIĆ naglašava da „sukladno članku 75. stavak 2. Poslovnika vijećnik
ako želi govoriti o povredi Poslovnika ili o povredi utvrđenog dnevnog reda predsjednik Vijeća mu
daje riječ. Više puta ističe, ali ponavlja se iz sjednice u sjednicu, povredu Poslovnika vezano za
interpelaciju. Sukladno članku 38. interpelacija se stavlja na dnevni red prve sjednice Gradskog
vijeća koja se održava nakon dostavljanja izvješća Gradonačelnika o interpelaciji predsjedniku
Gradskog vijeća. Kod nas je to, nažalost, obrnuta situacija. Vi ste najprije stavili točku na dnevni 
red, a da smo mišljenje Gradonačelnika dobili tek danas. Vjerojatno iz razloga da se ne bi stigla 
proučiti na vrijeme. Moli da se vodi više računa o Poslovniku o radu Gradskog vijeća“.

ROBERT CVEK, prima na znanje primjedbu Danijela Ferića koju će razmotriti.

Stavlja na glasanje prijedlog dnevnog reda, te nakon glasanja utrđuje da

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV», za 14. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Pule utvrđe slijedeći 
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D N E V N I  R E D

1. Vijećnička pitanja
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 09.02.2015. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara za Grad Pula-Pola i 

donošenju Plana zaštite od požara za Grad Pula-Pola
4. Donošenje:

a) Zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada Pule u 
2014. godini

b) Zaključka o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na 
području grada Pule za razdoblje od 2015.-2017. godine

5. Donošenje:
a) Rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola
b)Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Pula-Pola 

6. Donošenje Zaključaka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta:
a) Osnovne škole Veli Vrh
b) Osnovne škole Veruda
c) Osnovne škole Vidikovac
d) Osnovne škole Šijana
e) Osnovne škole Stoja
f) Osnovne škole Tone Peruška
g) Osnovne škole Kaštanjer
h) Osnovne škole Centar
i) Osnovne škole Monte Zaro
j) Osnovne škole-Scuola elementare „Giuseppina Martinuzzi“
k) Škole za odgoj i obrazovanje

7. Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2015. 
godinu 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o panoramskoj vožnji na području Grada 
Pule 

9. Donošenje:
a)  Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – Arenaturist d.d.
b)Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o 

kupoprodaji nekretnine Dječjeg vrtića Pula
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada 

Pule za 2014. godinu
11. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu 
12. Donošenje Zaključka o usvajanju:

a)  Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu
b)Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. godinu

13. Donošenje:
a) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2015. godinu
b)Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2015. godinu 
c) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2015. godinu

14. Donošenje: 
a) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 

vodoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 
b) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 

plinoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 
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c) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
gravitacijskog i tlačnog cjevovoda odvodnje sanitarnih otpadnih voda za potrebe zone otok 
Sv. Katarina-Monumenti 

d) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
elektroopskrbne i elektronske komunikacijske infrastrukture zajedno s izgradnjom nove 
trafostanice za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti

15. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi 
16. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK Istra 1961 s.d.d. od 

12.02.2015. godine
17. Interpelacija o potrebi rasprave o donošenju Zaključka po temi nenaplaćenih potraživanja Grada 

Pule te stanju oko dužnika prema 11 gradskih poduzeća i 11 ustanova i organizacija

AD - 1.VIJEĆNIČKA PITANJA

Predsjednik ROBERT CVEK, moli vijećnike da se jave za postavljanje vijećničkih pitanja.
Prvo pitanje postavlja vijećnik Alen Damijanić.

ALEN DAMIJANIĆ:
Zahvaljujem.
Predsjedniče, poštovane kolegice i kolege, uvažene i poštovane kolegice i kolege, spettabili 
consiglieri.
Imam jedno pitanje.
Kolegice iz HNS-a, vijećnice, članice Mjesnog odora Nove Verude, ukazale su mi na jednu
nelogičnost koja se nedavno desila, a vezana je uz dodjelu poslovnih prostora Mjesnog odbora 
Nove Verude, vezano za naknadu za grijanja u prostoru Mjesnog odbora. Naime, članice Udruge
žena Nova Veruda, čija je prosječna mirovina ispod 1.700,00 kuna, prosječna starosna dob 65 
godina i više godina, koriste taj prostor zajedno sa fizioterapeutom tri puta tjedno. Moj je zaključak, 
da je bolje da žene u tim godinama zajedno vježbaju, nego da same sjede u svojim kućama. 
Naime, Vijeće Mjesnog odbora je donijelo odluku da ta Udruga, Udruga žene Nove Verude, mora 
plaćati naknadu za grijanje s obrazloženjem da ta Udruga ostvaruje dobit. Tu ima jedna nelogičnost. 
Moje pitanje je upućeno pročelnici Upravnog odjela za financije i opću upravu. Budući da je ta ista 
Udruga upisana u registar neprofitnih organizacija, spada u skupinu organizacija koje djeluju bez
ostvarenja dobiti i time ne trebaju plaćati naknadu za prostore mjesnog odbora. Želim da mi se 
pojasni da li je ta odluka u skladu sa člankom 7 Odluke o uporabi poslovnih prostora mjesne 
samouprave, «Službene novine Grada Pule» broj 9/12, tko i na koji način dodjeljuje te poslovne 
prostore udrugama u Gradu Puli.

Hvala lijepa.

ROBERT CVEK:
Gospodo Sajić izvolite, imate riječ.

VESNA SAJIĆ:
Dobar dan svima.
Vezano za pitanje vijećnika Alena Damijanića najprije ću malo ukratko, vezano za davanje 

poslovnih prostora koji su dani na uporabu mjesnim odborima, reći nekoliko riječi. 
Grad Pula je dao svim mjesnim odborima na uporabu poslovne prostore za svoje djelatnosti. 

Zaključeni su ugovori na početku mandata svakog mjesnog odbora. Prošle godine je završeno 
uređenje još jednog mjesnog odbora, a to je Mjesni odbor Monvidal, koji je do sada imao korišten 
prostor zajedno sa Mjesnim odborom Kaštanjer.



8

Odlukom o uporabi prostora mjesnih odbora propisana su pravila kako se koriste prostori 
mjesnih odbora. Oni su prvenstveno namijenjeni za same aktivnosti mjesnih odbora, a u terminima 
u kojima se ne koriste, odnosno nije potrebno za djelatnosti mjesnih odbora, mogu se davati na 
uporabu kako pravnim, tako i fizičkim osobama. Daju im se na uporabu bez naknade i sa 
naknadom. Bez naknade se mogu davati za aktivnosti civilne zaštite, te djelatnosti registriranih 
političkih stranaka, crvenog križa, patronažne službe, te aktivnosti kulturnih, sportskih i drugih
udruga, koje imaju registrirano sjedište na području mjesnog odbora bez plaćanja naknade i bez
plaćanja grijanja. Također može se dati i na korištenje drugim udrugama koje obavljaju određene 
aktivnosti na području mjesnih odbora i to bez naknade, međutim, oni snose troškove grijanja, a 
također može se dati i na korištenje ostalim pravnim i fizičkim osoba za neke svoje aktivnosti i tada 
su dužni plaćati naknadu koja je određena u iznosu od 15,00 do 40,00 kuna.
O davanju prostora na uporabu odlučuje Mjesni odbor koji daje svoj prostor na uporabu. 
Kao što smo naveli, mi smo dobili podnesak Udruge žena Nova Veruda, a vezano je na njihov
zahtjev koji su uputile Vijeću mjesnog odbora Nova Veruda za korištenje prostora, jer im je Mjesni 
odbor dodijelio korištenje prostora, međutim, bez naknade plaćanja troškova grijanja. To smatramo 
da je suprotno odredbi članka 7. Odluke o davanja prostora na uporabu mjesne samouprave. Mi smo 
to i utvrdili u našem očitovanju koje smo uputili Mjesnom odboru. 

I što se tiče davanja prostora drugoj udruzi «Ritam prirode» na koju se isto Udruga žena 
žalila, uvidom u registar udruga utvrđeno je da navedena udruga nije registrirana.

Slijedom navedenog, u očitovanju prema Mjesnom odboru zatražili smo još jedanput da
preispitaju svoju odluku i da je usklade sa Odlukom u uporabi poslovnih prostora i Ugovorom 
kojim je dat prostor na korištenje.
Hvala. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospođi Vesni Sajić.
Gospodine Damijaniću izvolite, imate riječ.

ALEN DAMIJANIĆ:
Zahvaljujem predsjedniče.
Zahvalio bih gospođi Vesni Sajić koja nam je dala stvarno jedno stručno mišljenje i rekla 

ono što je u skladu sa odredbama Odluke o davanju poslovnih prostora Grada Pule.
Ja vjerujem u parlamentarnu većinu svakog mjesnog odbora i to poštujem, naravno, kao

Stranka i kao čovjek koji se bavi politikom, ali ići na jedan takav način prema jednim gospođama 
koje se bave rekreacijom, tražiti od njih neke naknade, mislim da nije u redu, a naravno u 
suprotnosti je sa onim što je rekla pročelnica Vesna Sajić, sa Odlukom Grada Pule. Mislim da je tim 
ljudima na savjesti, pa onda neka odluče kako će dalje postupiti, a mi ćemo sigurno i dalje tražiti da 
se ta odluka ponovno ispita na Vijeću Mjesnog odbora Nova Veruda, jer mislimo da te žene s tako 
niskom mirovinom imaju pravo da traže da dodano ne plaćaju naknadu.
Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK:
Hvala gospodinu Damijaniću.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Danijel Ferić. 

DANIJEL FERIĆ:
Zahvaljujem.
Gospodine predsjedniče, poštovane kolegice i kolege vijećnici.
Ja imam jedno kratko pitanje za gospodina Gradonačelnika.
Gospodine Gradonačelniče, svojevremeno ste o sebi govorili u drugom licu jednine, citirat 

ću, »Boris, ti niti jedan projekt nećeš ostaviti nedovršen. Što si započeo to ćeš i završiti»! Pustimo
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sada na stranu što nije izgrađena garažna kuća na Marsovom polju, u Štiglićeoj, na Karolini, kod
Žute škole. Pustimo nastranu što nemamo...

/Robert Cvek: Gospodine Feriću, pitanje postavite !/.
... poduzetnički inkubator na Svetom Polikarpu. 
Pitao bih vas stoga slijedeće, vezano za izgradnju bazena u Puli. Nakon što godinama imamo ping-
pong sa lokacijama za izgradnju bazena od Mornara, od uvale Valkane, Pragrande, Končarov
bazen, zadnja lokacija je SRC Veruda, pitanje je kada ćete omogućiti javnosti i vijećnicima da 
dobiju uvid u taj projekt i još važnije kada će se taj bazen izgraditi.

Zahvaljujem.

ROBERT CVEK:
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ:
Poštovani predsjedniče, uvaženi vijećnice i vijećnici, dobar večer svima, buona sera a tutti.
Bazen ćemo izgraditi u ovom mandatu. To smo vrlo jasno rekli. Ja držim da je planiranje 

vrlo bitan dio bilo koje investicije. Ponekada je bolje utrošiti mjesec dana više na planiranje kako bi 
realizacija bila uspješnija. Držim da izbor lokacije je vrlo bitna tema. Struka, ljudi koji se bave i 
urbanizmom i arhitekturom, ali i sportovima mišljenja su da na kompleksu Veruda postoje svi 
preduvjeti za izgradnju takvog objekta, da postoje određene prednosti u odnosu na druge lokacije, 
kao što je infrastruktura i potrebna parkirna mjesta, koja su već izgrađena, kako bi to bilo puno 
kvalitetnije u sklopu jednoga kompleksa zajednički koristiti.

S tim u svezi mislim da će moji suradnici u narednih tjedan, dva, održati razgovor sa 
predstavnicima plivačkih sportova, kako bi u jednom dijalogu razmotrili tu mogućnost. A kao što 
sam i u uvodu rekao o samoj lokaciji, o samom objektu, treba uključiti, ne samo sportske djelatnike, 
već i javnost, kako bi izgradili upravo sportski objekt po mjeri građana Grada Pule.

Dakle, hvala vam na pitanju, hvala vam na prilici da odgovorim i uvjeren sam da ćemo i taj 
projekt zajednički realizirati.

Hvala. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem Gradonačelniku.
Gospodine Feriću izvolite, imate riječ.

DANIJEL FERIĆ:
Hvala Gradonačelniče.
Evo, izuzetno sam zadovoljan odgovoru i veselim se.
Hvala.

ROBERT CVEK:
Sljedeće pitanje postavlja vijećnik Redžep Raimović.

REDŽEP RAIMOVIĆ:
Dobar večer svima, poštovani predsjedniče.
Moje pitanje biti će upućeno Gradonačelniku Borisu Miletiću, a odnosi se na to, dokle se 

stiglo u pregovorima oko izgradnje islamskog centra u Puli sa Mjesni odborom Valmade.

ROBERT CVEK:
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ.
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BORIS MILETIĆ:
Hvala vam na postavljenom pitanju.
Uvjeren sam kako to sigurno zanima i širu javnost.
Ja ne bih to nazvao pregovorima. Mi smo održali prezentaciju samoga projekta u ovim 

prostorijama mještanima područja Valmada. Danas vam je gospodin predsjednik Gradskog vijeća 
iznio zahtjev Mjesnog odbora, koji se temelji na prikupljanoj petici koju su građani Grada Pule 
potpisali, a koja se odnosi na zahtjev da se navedena zona iz namjene D8, koja se odnosi na vjerske 
objekte, prenamijeni u, ako se ne varam, sport i rekreaciju, o čemu ćete vi kao vijećnici odlučivati. 
Međutim, ono što će biti moj prijedlog i preporuka, kako bi na najbolji mogući način našli rješenje 
za navedene potrebe, ide za time da se osnuje jedno šire povjerenstvo koje bi bilo zastupljeno od
svih političkih opcija koje djeluju u ovome Gradskome vijeću, koje bi imalo i predstavnike struke, 
odnosno Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju i koje bi trebalo imati, po meni, i 
predstavnika same Islamske zajednice, a kako bi se razmotrile prostorne mogućnosti Grada Pule i 
kako bi se iznašle nove alternativne lokacije gdje bi se centar mogao izgraditi, nakon čega mislim 
da će sa više opcija, kada mi govorimo konkretno o ovome projektu, temeljem važeće prostorno-
planske dokumentacije se naći rješenje. Danas imamo dvije moguće lokacije. Jedna je u centru 
Grada Pule gdje postoji vjerski objekt kojeg islamska zajednica koristi, govorimo o Da Vincievoj 
ulici nasuprot Žute škole, kako mi to kolokvijalno nazivamo. Druga je mogućnost lokacija u
Valmadama za koju vidimo da se u velikoj mjeri mještani protive. Prema tome bit će potrebno u
jednom zajedničkom dijalogu iznaći još alternativa i nakon toga ponuditi građanima da odaberu
najprikladniju, ono što će zadovoljiti s jedne strane potrebe i s druge strane stavove i želje građana. 
Mislim da je to ispravan put. Moj prijedlog će biti taj. Vjerujem da će se predstavnici svih političkih 
opcija s time složiti.
Hvala. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem Gradonačelniče.
Gospodine Raimović izvolite imate riječ.

/R. Ibraimović: Zahvaljujem se na informaciji/.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Janko Žužić.

JANKO ŽUŽIĆ:
Dobar večer svima.
Moje prvo pitanje namijenio sam postaviti gospodinu Gradonačelniku .
Pred par mjeseci u «Glasu Istre» je objavljen osvrt na trenutnu kadrovsku situaciju u Pulskoj

bolnici. Trenutno bolnica ima problema s kadrovima određenih medicinskih grana, oftalmologija, 
psihijatrija itd. Ravnateljica Irena Hrstić je pojasnila da bolnica pomaže specijalizaciju pulskih
liječnika sa oko 200.000,00 kuna godišnje i da su liječnici svojom financijskom potporom bolnice 
završili specijalizaciju. U slučaju nepoštivanja ugovora i ne zadržavanja na radu određeno vrijeme u 
Općoj bolnici poslije specijalizacije, obavezni su vratiti uplaćeni novac. To je jedan od problema, a 
ne i glavni problem Pulske bolnice. Ta bolnica je od uvijek imala dovoljno svojih kadrova koji su
održavali ambulante širom Istre, a isto tako mnogi od tih kadrova su uspješno radili poslije prakse u
Pulskoj bolnici, u mnogim drugim hrvatskim gradovima kao afirmirani stručnjaci. Pulska bolnica je 
imala puno zaposlenih liječnika koji su bili sveučilišni profesori, doktori znanosti, docenti, kao na 
primjer dr.Capar, dr.Glavaš, dr.Maretić, dr.Mur, dr.Marković, da ne nabrajamo dalje. Danas Pulska
bolnica praktički nema sveučilišnih profesora. Dakle, osim pada kvantitete imamo i pad kvalitete, 
pa me interesira što Grad poduzima po tom pitanju. 

A ujedno me interesira po tom pitanju da li ste počeli razmišljati o namjeni Mornaričke
bolnice kada se bude bolnica preselila na novu lokaciju., da nam se ne desi Katarina i Monumenti.

Drugo pitanje namijenio sam pročelnici za kulturu.



11

Interesira me da li je zaokružen program u Areni i da li nam može reći koji će se sve 
događaji odvijati u Areni ove godine. 

Hvala lijepa. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Janku Žužiću.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ:
Ja vam se zahvaljujem na ovom pitanju.
Sigurno da je Pulska bolnica vrlo bitna institucija koja djeluje na području Grada Pule, ali

jednako tako, koristim priliku informirati vas da Grad Pula nema apsolutno nikakve upravljačke
ingerencije nad tom institucijom. Pulska opća bolnica, čiji je formalni osnivač Istarska županija, je
u procesu sanacije prenijela svoja upravljačka prava na Ministarstvo zdravlja i kao što znate 
trenutno pulskom bolnicom upravlja Sanacijsko vijeće na čelu sa sanacijskom upraviteljicom. I ono 
što jedino mogu sa ove govornice doista izraziti svoju veliko poštovanje i zahvalu i čestitati
sanacijskoj ravnateljici dr. Ireni Hrstić na svemu što je do sada postigla u našoj Općoj bolnici od
početka izgradnje nove bolnice do možemo vidjeti iz podataka da je nakon dugog, dugog perioda,
bolnica počela konačno pozitivno poslovati, za što je bilo neophodno i promijeniti određene 
pravilnike, jer smo godinama isticali da temeljem Pravilnika Hrvatskog zavoda za zdravstveno 
osiguranje naša pulska bolnica u odnosu na slične bolnice u republici hrvatskoj, je dugi niz godina 
bila u podređenom sustavu, rekao bih da je bila kažnjena. No, pustimo sada to na stranu. .

Glede vašeg konkretnog pitanja, ja mogu porazgovarati sa ravnateljicom, to si uzimam za 
obvezu, međutim, još jednom ću istaknuti, ne mogu preuzeti odgovornost za upravljanje jednom 
institucijom nad kojom Grad Pula nema apsolutno nikakve ingerencije. Dakle, mi možemo sjesti za
stol, možemo razgovarati i to i činimo, pokušavamo surađivati u najboljoj mogućoj mjeri. Vrlo 
dobro znate da je grad Pula piše puta izlazio u susret Općoj bolnici Pula na razno razne načine. 
Međutim, Uprava bolnice je postavljena od strane Ministarstva zdravlja, to jest Sanacijsko vijeće, a 
na čelu toga je sanacijska upraviteljica .

Vezano za drugo pitanje, još jednom ću ponoviti, osnivač Opće bolnice Pula formalno je
Istarska županija. U ovom razdoblju su ta osnivačka prava prenesena na Ministarstvo zdravlja, ali
znajući da će se u roku kako je to ugovorom predviđeno, a mi se svi skupa duboko nadamo da će to 
biti i prije roka, dakle, u periodu od 36 mjeseci se treba zgotoviti zgrada nove Opće bolnice, u redu, 
trebati će to i preseliti, to nije jednostavno, jer i u fazi seljenja sa područja Mornaričke bolnice u 
novu zgradu, zdravstvo mora funkcionirati. Međutim, itekako da će osnivač, kažem još jednom, to 
je Istarska županija, u suradnji sa Gradom Pulom, iznaći najbolje mogućnosti korištenja tog
područja koje je veliko, to je doista veliko područje Mornaričke bolnice, uvažavajući i arhitekturu, 
samu zgradu, njenu funkcionalnost ili nefunkcionalnost, u današnje vrijeme se o tome može 
razgovarati, ali na koji način taj vrijedan objekt staviti u funkciju na najbolji mogući način. Za 
razliku od bivših vojnih zona, mislim da smo u jednoj velikoj prednosti, a to je da se o toj zgradi 
može odlučivati na regionalnoj razini, nećemo morati čekati državu dugi niz godina da donese 
odluke, nego ćemo moći doista ovdje u Istri odlučiti što će biti s tom zgradom. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Gradonačelniku.
Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ. 

JANKO ŽUŽIĆ:
Što se tiče zgrade, postavio sam pitanje da se o tome počne razmišljati, jer trebat će otprilike 

3 godine da se stavi u funkciju nova bolnica, pa prema tome ima dovoljno vremena da se Županija i 
Grad Pula, a Grad Pulu smatram najodgovornijom, jer je najveća i najjača i gospodarstveno i 
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privredno, kako god ćemo pogledati, da se počne razmišljati o tome kako da se stavi u funkciju u
neku novu djelatnost Grada.

A što se tiče prvog pitanja, ja sam razmišljao da Grad pomogne u vidu nekih kadrovskih
stanova, da li da se subvencionira kamatama pri kupnji nekih nekretnina da doktori dolaze ovdje, da 
na neki način privučemo doktore. Pula ima izuzetnu klimu, izuzetne pogodnosti i mislim da mnogi
doktori bi vrlo rado došli u Pulu živjeti, ali da na neki način im olakšamo i omogućimo da krenu. To 
je bio cilj i suština mog pitanja.

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ:
Ja se doista s vama slažem. Međutim, moram napomenuti da Grad Pula već ima praksu 

dodjele takozvanih kadrovskih stanova za potrebe liječnika, za one za koje Opća bolnica Pula 
pokaže potrebu, normalno, u skladu sa mogućnostima. Međutim, mi jesmo dodjeljivali takve
stanove, upravo kako bismo privukli određene liječnike u naš Grad koji nama nedostaju. No, 
budimo iskreni. Mi imamo puno prednosti i svojim položajem, svojom klimom i svojom kulturom i 
apsolutno se u tome slažemo. Međutim, do sada smo imali ogromne nedostatke. Dakle, imali smo
jednu bolnicu koja djeluje, i još uvijek imamo, koja nažalost djeluje na dvije razdvojene lokacije, 
koje velik dio svojih sredstava potroše kako bi platili ljekove. Znate i sami da je bolnica dignula, 
ako se ne varam, gotovo 70.000.000,00 kuna kreditnih sredstava kako bi sanirala dugovanja prema
dobavljačima za lijekove, dok je to u drugim bolnicama učinilo Ministarstvo zdravlja, kako bi 
mogla vraćati kreditne obveze, jedan dio sredstava koji je bio namijenjen za obnovu opreme, dugi 
niz godina se ne obnavlja, i mislim da naša bolnica, barem dok sam ja bio član Upravnog vijeća
bolnice po dužnosti, je jedna, kada govorimo o opremi, sa opremom koja je gotovo u potpunosti
amortizirana. Dakle, njen vijek trajanja je gotovo u potpunosti bio potrošen. 

Prema tome, slažem se, Grad može i hoće pomoći, to smo činili do sada, to ćemo činiti i 
ubuduće, ali sam duboko uvjeren da za svakog stručnjaka pa i znanstvenika je radno okruženje, 
oprema s kojom barata i jednostavno radna klima, a nova zgrada to sigurno hoće biti, je jedan od
bitnih motivatora kako bi odabrao to područje za rad. Prema tome mislim da ovim potezom, ne 
samo da će se povećati bolji uvjeti rada i kompletna zdravstvena zaštita za naše građane i turiste 
koji dolaze u našu Županiju , nego da će to biti jedan od dodatnih motiva zašto bi pojedini lječnici 
došli živjeti i raditi u grad Pulu. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem Gradonačelniku.
Odgovor na drugo pitanje dati će pročelnica Upravnog odjela za kulturu Jasmina Nina Kamber. 

JASMINA NINA KAMBER:
Dobar dan svima.
Zahvaljujem gospodinu vijećniku Janku Žužiću na pitanju.
Svi predlagači programa, Povjerenstvo je programe ocijenio pozitivnom ocjenom, imaju rok 

do 14.04.2015. godine da ispune obveze iz prethodne suglasnosti. Tek nakon toga donosimo 
Zaključak o potvrđivanju programa, pa će sve informacije biti javno dostupne. 
Hvala. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem pročelnici Jasmini Nini Kamber. 
Gospodine Žužiću izvolite, imate riječ. 
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JANKO ŽUŽIĆ:
Meni je žao što ne mogu od pročelnice dobiti odgovor, jer ja, recimo, odem na Internet,

odem na stranicu eventa i vidim da se održavaju koncerti kao što su: glavni vokal Pink Floida, karte 
su rasprodane. Pula ima koncert, ali građani Pule neće imati koncert, jer te karte su sve rasprodane i 
ne vjerujem da je i jedan Puljanin uspio doći do karte. Apeliram da se u buduće, kada se budu radili 
takvi spetakli, da se vodi računa o građanima Grada Pule i da se jedan broj karata obavezno ostavi u
gradu Puli da građani Pule mogu kupiti te karte. A za vašu informaciju, ono što ja mogu reći
vijećnicima, da će tu biti još Dubioza kolektiv sa grupom S.A.R.S. u Areni, da će biti Paloma faith i 
da će biti dva dana Muzikantov stand in Pula u 6. mjesecu. Evo, toliko. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem vijećniku Janu Žužiću.
Gospođo Kamber izvolite, imate riječ.

JASMINA NINA KAMBER ;
Zaključak koji sam prije spomenula odnosi se na termine do 31.08.2015. godine, a 

Povjerenstvo upravo odlučuje o tim prijedlozima programa.
Koncert David Gilmoura održava se 12.9.2015. i karte su bile dostupne svima, pa tako i građanima
grada Pule.
Hvala. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospođi Jasmini Nini Kamber.
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Gordana Ferenčić.

GORDANA FERENČIĆ:
Lijep pozdrav svima.
Poštovani, imam pitanje za direktora Pulaprometa, gospodina Igora Škatara.
Od nedavno se na pulskim ulicama može vidjeti kako prometuje autobus na hibridni pogon. 

Iako je samo riječ o probnoj vožnji mislim da je sama ideja hvalevrijedna.
Mene zanima hoće li svi pulski autobusi biti opremljeni rampom za osobe s poteškoćama u kretnji.
Hvala.

ROBERT CVEK:
Hvala gospođi Gordani Ferenčić.
Gospodine Škatar izvolite, imate riječ. 

IGOR ŠKATAR:
Zahvaljujem na postavljenom pitanju. Dobar večer svima.
Imati ćemo priliku još tjedan dana imati to hibridno vozilo. Onda ćemo vidjeti koje su 

uštede u cijelom tom procesu njegovog rada. 
Što se tiče ovog drugog dijela vašeg pitanja, Pula od 2007. godine imamo 22 klimatizirana

niskopodna autobusa, prilagođena potrebama invalida, što ukupno u voznom parku čini 77 %.
Ako govorimo o postocima i koliki smo iskorak napravili, možda bi bilo dovoljno samo 

skočiti do grada koji nam je vrlo blizu, to je Rijeka..Oni imaju 170 autobusa u voznome parku, od
toga 30 % vozila prilagođena invalidima. Mi smo napravili jedan ogroman kvalitativni iskorak. Isto
tako prilikom nabave novog voznog parka ja očekujem da ćemo to uskoro i imati, na Gradskom
vijeću na kraju krajeva vi ćete o tome odlučivati. Tada će sva vozila koja se budu nabavljala biti 
niskopodna i prilagođena upravo invalidnim osobama.
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ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Igoru Škataru.
Gospođo Ferenčić izvolite, imate riječ.

GORDANA FERENČIĆ:
Hvala. 
Zadovoljna sam na iscrpnom odgovoru. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem. 
Slijedeće pitanje postavlja vijećnik Zrinko Kajfeš.

ZRINKO KAJFEŠ:
Hvala na riječi. Dobar dan svima. Dva pitanja su za Gradonačelnika.
Prvo pitanje, Gradonačelniče vezano je za vašu nedavnu ocjenu rada Vlade, gdje ste rad 

Vlade ocijenili jednom „slabašnom dvojkom“. Ne znam da li ste svjesni da ste s time i samoga sebe 
ocijenili sa slabašnom dvojkom, jer vi jeste dio Vlade, vaša stranka sudjeluje u toj Vladi i pozivate 
se na korektnost i lojalnost. Koliko ste korektni i lojalni prema većinskom svom političkom 
partnerstvu to ćete vi sami odlučili u koaliciji. Mene zanima koliko ste korektni i lojalni prema 
građanima Pule, prema građanima Istre i zbog toga vam postavljam pitanje Gradonačelniče:
- kojom biste ocjenom sami sebe ocijenili u ove tri godine, ali prvenstveno u odnosu na 
regionalizaciju i decentralizaciju, koja je za vaš apsolutni prioritet, a po meni je to vaša apsolutna 
floskula. Kada kažem vaša apsolutna floskula, onda mislim prvenstveno na čelne ljude u vašoj
stranci, jer sasvim sigurno članovi stranke žele i regionalizaciju i decentralizaciju, ali vama je 
prioritet bio jako, jako dugo nekretninski biznis, u zadnje vrijeme je to postala hladovina 
Bruxellesu, tako da, evo, htio bih vašu ocjenu o regionalizaciji i decentralizaciji.

Drugo pitanje vezano je uz sve ono što ste obećavali i što niste izvršavali. Toga je jako puno. 
Ja neću nabrajati da me gospodin Robert Cvek ne bi prekinuo i nakon dvije, a ne nakon tri minute. 
Zanima me plivački bazen konkretno. Obećali ste u ovom mandatu sagraditi gradski bazen, ne 
započeti ga graditi, nego sagraditi. Zanima me da li mislite graditi 25 metarski ili olimpijski bazen. 
Gradu Puli je potreban olimpijski bazen. I postoji apsolutni konsenzus i struke i sportskih djelatnika
da je Puli potreban olimpijski bazen.
Evo, samo toliko.

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Zrinku Kajfešu.
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ:
Bilo je i u prijašnjim sazivima vijećnika koji su pokušavali od Gradskog vijeća napraviti 

jednu političku parlaonicu, ali ja sam ovdje Gradonačelnik Grada Pule i odgovarat ću na pitanja 
koja se tiču Grada Pule, a vi ukoliko želite politički debatirati imate razno razne forume gdje to 
možete činiti. Što se tiče moje ocjene rada, ocjenu o mome radu su do sada dali isključio građani 
Pule, kao i vašu ocjenu isto tako.

Izgradnja bazena je prvi prioritet, osim sportske infrastrukture nakon što smo završili 
nogometni stadion. To sam vrlo jasno rekao, odgovorio sam i kolegi Feriću, taj projekt u ovom 
mandatu trebamo realizirati. Isto tako sam rekao da trebamo napraviti bazen po mjeri građana 
Grada Pule, i toga ću se držati. Ali si, neovisno o tome što sam na direktnim izborima drugi put 
izabran za Gradonačelnika, ne uziman za pravo da sam o tome odlučim, već upravo želim širi
konsenzus kako struke, tako i javnosti.
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ROBERT CVEK:
Hvala gospodine Gradonačelniče. 
Gospodine Zrinko Kajfeš izvolite, imate riječ. 

ZRINKO KAJFEŠ:
Što se tiče bazena rekao sam, konsenzus apsolutno postoji, jedino ukoliko vaša osobna volja

bude 25 metarski bazen. Konsenzus definitivno postoji u gradu Puli. U razgovoru i sa stručnjacima i 
sa sportskim djelatnicima definitivno svi su suglasni s time da je Puli potreban olimpijski bazen. 

Što se tiče politiziranja. Možda vi ne želite odgovarati, ali jeste predsjednik IDS-a, vi vodite 
politiku, ne samo Grada. Možda upravo zbog toga što previše vremena gubite na IDS, na Stranku, 
ne stignete voditi Grad i zbog toga je možda zapušten ovaj grad. 

I još jedna stvar, što se tiče te vaše apsolutne floskule. Sasvim sigurno je floskula, jer da 
vam je to bio apsolutni prioritet, vi bi imali ministra uprave, a ne ministra turizma. Dakle, ministra 
koji je tramakivao sa turističkim zemljištem.

/R. Cvek: Koje je vaše dopunsko pitanje? Koje vam je drugo pitanje. Rekli ste još jedno 
pitanje Gradonačelniku/..

 Ne, nisam mu postavio pitanje. Oba dva pitanja sam mu već postavio prije.
/R. Cvek: Gradonačelnik vam je odgovorio prije i imate mogućnost postaviti mu još jedno 

dopunsko pitanje/.
Ne, ja valjda imam mogućnost da odgovorim na njegov odgovor.
/R.Cvek: Dopunsko pitanje trebate imati /. 
Dopunsko pitanje, možemo i tako formulirati, ako hoćete, gospodine Cvek.
/R.Cvek: Formulirajte ga !/.
Dakle, taj ministar turizma, s ministrom turizma samo ste tramakivali i sa zemljištima i sa 

turističkim resursima, umjesto da ste uzeli ministra uprave s kojim ste mogli rješavati upravo
regionalizaciju i decentralizaciju.

ROBERT CVEK:
Gospodine Gradonačelniče izvolite, imate riječ. 

BORIS MILETIĆ:
Moram priznati da ste me gospodine Kajfeš nadahnuli. Kako to jedna podružnica HDZ-a, 

koja djeluje u Gradu Puli razmišlja o tome kojeg bi ministra trebala imati jedna druga
parlamentarna stranka. Znači, vi biste iz podružnice HDZ-a u Puli u principu voljeli namještati 
ministra u Vladi Republike Hrvatske. To tako ne ide, to tako naprosto ne ide. Možda vam smeta što 
je Ministarstvo turizma uspješno ministarstvo, što bilježi izuzetno pozitivne rezultate. Mogu 
razumjeti da vam to smeta. Mogu razumjeti da vam smeta IDS i regionalizacija. Mogu vas 
razumjeti da vam je to smetalo i u devedesetim godinama kada ste pokušali upravo političkom 
voljom i nasiljem, a ne voljom naroda, ukinuti Istarski statut, pa je trebalo proći neko vrijeme, ne 
tako veliko vrijeme, ali trebalo je proći neko vrijeme pa da se i vaš potpredsjednik Stranke tome 
pokloni i nedavno nova predsjednica Republike Hrvatske. Trebalo je proći neko vrijeme. Neki to 
vide danas, neki će vidjeti sutra, neki nažalost to neće vidjeti nikada. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodine Gradonačelniče. 
Slijedeće pitanje postavlja gospođa Jadranka Černjul.

JADRANKA ČERNJUL:
Pozdravljam sve prisutne i imala bih pitanje za pročelnika Upravnog odjela za komunalni 

sustav i imovinu, gospodina Damira Prhata. 
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 U prethodnom periodu jedan velik dio radova na sanaciji prometnica odvijao se u samom 
centru grada i drago mi je što većih gužvi nije bilo i što su radovi brzo i okončani. Nakon 
Zagrebačke, Istarske ulice i Giardina, sanacija je zahvatila i ostale ulice u samom centru grada, što 
je za svaku pohvalu, jer znamo u kakvom su stanu prije bile. Zanima me što je s radovima u
Palisinoj ulici, što se do sada učinilo, te hoće li radovi biti gotovi prije turističke sezone.
Zahvaljujem.

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem.
Gospodine Prhat izvolite, imate riječ. 

DAMIR PRHAT:
Gospodine predsjednice, gospođe i gospodo vijećnici, dobar večer svima. Hvala na pitanju.
Fokus je upravo na radovima koji se odvijaju u centru grada, tako da o projektu Palisine 

ulice ne stignemo niti razgovarati. Radi se o jednom velebnom projektu, cjelovitoj rekonstrukciji
Palisne ulice, koja seže od mora, gotovo, s obzirom na oborinsku odvodnju koja se spušta u more, 
prethodno pročišćena separatorom, samo raskrižje sa samom cestom sa Prekomorskih brigada, pa 
sve do raskrižja sa Žervaisovom ulicom.

Radovi su se izvodili u fazama s obzirom da je riječ o gusto naseljenom naselju, ljudi žive u 
obiteljskim kućama, bilo je potrebno omogućiti pristupe, sve instalacije su morale funkcionirati, bez
obzira što se mijenjala kompletna i fekalna kanalizacija, i oborinska odvodnja se gradila, 
djelomično vodovodna mreža. Desila se djelomično rekonstrukcija i plinske mreže, a u svakom 
slučaju na kraju će sve to rezultirati novim asfaltnim zastorom s obzirom da je postojeći bio pun 
zakrpa, rupa, mrežastih oštećenja i stvarno je to bila jedna ulica koju je trebalo čim prije završiti. 

Trenutačno su radovi u završnoj fazi, postavljaju se rubnjaci u dijelu raskršća Palisine sa 
Prekomorskim brigadama, gdje ćemo izgraditi novi kružni tok na mjestu gdje je bio privremeni 
kružni tok. Isto tako radovi se odvijaju i u donjem dijelu do Palisine ulice, do raskršća sa 
Jelušićevim prilazom, odnosno u dijelu od Koćeićeve do Žervaisove ulice. I vjerujem da će svi ti 
radovi biti okončani do turističke sezone, što nam je bio imperativ kada smo započinjali tu 
rekonstrukciju upravo da radovi budu izvedeni između dvije turističke sezone, jer se radi o izuzetno
turističkom predjelu Grada Pule.
Evo, toliko. 
Hvala. 

ROBERT CVEK:
Gospođo Černjul izvolite, imate riječ. 

JADRANKA ČERNJUL:
Zahvaljujem se na odgovoru gospodina pročelnika. I za razliku od mojih kolega koje su 

prije izlagale i rekle da se u našem gradu gotovo ništa ne radi i da je zapušten, evo, ne bih se složila 
sa time. Na kraju smo s tim radovima što me veseli, a da se napravilo jako puno u našem gradu, u 
zadnje vrijeme se napravilo jako puno, bez obzira što netko misli da ne, ma da nikada nije dovoljno, 
ali građani to prepoznaju i vide.

Hvala vam lijepa. 

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospođi Jadranki Černjul.
Slijedeće pitanje postavlja gospodin Luka Blagović
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LUKA BLAGOVIĆ:
Zahvaljujem, predsjedniče.
Svoje pitanje ću uputiti gospodinu Eriku Lukšiću, direktoru Pula Sporta. Naime, nedavno se 

u medijima moglo čitati o poslovanju Pula Sportu, kako je zapravo direktor, odnosno vi, kako ste 
odgovorni za loše paniranje financijskih sredstava, odnosno budžet samog poslovanja. Zanima me 
zapravo što je dovelo do toga, zbog čega je nastao taj spomenuti minus poslovanja.

Evo, toliko. Hvala. 

ROBERT CVEK:
Gospodine Lukšiću izvolite, imate riječ. 

ERIK LUKŠIĆ:
Gospodine predsjedniče, uvaženi vijećnici, dobar dan svima, buon giorno a tutti.
Zahvaljujem se što ste postavili pitanje, da malo razjasnimo što se dogodilo.
Kao što je poznato sredinom 2014. godine, konkretnije 15. prosinca usvojen je Proračuna 

Grada Pule za 2015. godinu i između ostalih za Pula Sport je odvojen iznos od 1.000.00.000,00 
kuna za pokrivanje materijalnih rashoda koji su ostvareni u prijašnjoj godini. Kako bi se što realnije 
utvrdili iznosi pred poreza koje je Javna ustanova Pula Sport morala uplatiti u Proračun, napravljena 
je simulacija prometa za 2013. godinu kao osnova za izradu procjene. Na taj način utvrđen je ključ 
raspodjele i ono što je bitno reći to je utvrđena procijenjena vrijednost, moram naglasiti 
procijenjena vrijednost, jer je baš u elaboratu koji je bio izrađen upravo za potrebu preoblikovanja
na stranici 6 je navedeno konkretno točan postotak podjele, gdje će biti moguće utvrditi tek nakon
proteka 2014. godine. Zašto to naglašavam ? Zato što je nemoguće u toku jedne kalendarske godine 
točno utvrditi iznos poreza koji se treba uplatiti, on se prema Poreznoj upravi upućuju 28. veljače da 
bi svi oni računi koji su potrebni platiti došli na naplatu.

Tijekom siječnja i veljače 2015. godine kada se izbrojilo kumulativno svi iznosi koji su bili 
potrebo uplatiti, utvrđeno je da je iznos veći nego onaj koji se bio rezervirao u Proračunu za 2015. 
godinu za plaćanje u 2014. godini.

Nakon što smo utvrdili točan iznos tek tada smo imali točan rezultat plaćanja, jer mislim da 
je bilo neracionalno da rezerviramo u 2015. godini veći iznos od onog realnog koji treba platiti, jer 
sami znate stavka u Proračunu se mora upravo plaćati po točnim iznosima. Ako bismo rezervirali 
veći iznos onda bi ostao neiskorišten iznos, odnosno trebalo bismo čekati rebalans Proračuna da 
bismo mogli sredstva koja su viša iskoristiti.

Kada već analiziramo poslovanje moram spomenuti da smo odgovorno već u 2014. godini 
rebalansom Proračuna za 2013. godinu uplatili razliku poreza za 2013. godinu i mogu reći s ove 
govornice da radimo, analiziramo poslovanje prijašnjih godina, a sve u smislu dobrog
gospodarstvenika. Ovo su činjenice koje same za sebe dovoljno govore da radimo kako treba, 
korektno i sve je ustvari nastavak izvršavanja, odnosno Zakona poreza na dodatnu vrijednost sa 
1.07.2013. godine, koji je ustvari pokrenuo sve ove procese. Dakle, mi ustvari sada analiziramo sve 
ono poslovanje koje se događalo prijašnjih godina i rješavamo porez koji je trebao biti plaćen
sukladno novom Zakonu koji je izglasan 2013. godine.

ROBERT CVEK:
Zahvaljujem gospodinu Eriku Lukšiću Lukšiću.
Gospodine Blagović izvolite, imate riječ. 

LUKA BLAGOVIĆ:
Zahvaljujem na odgovoru. Drago mi je da ste to podrobno objasnili, da ne bi u javnosti bilo nekih
nedoumica. Hvala.
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ROBERT CVEK:
Zahvaljujem.
Svi prijavljeni vijećnici su postavili pitanja.

AD - 2. USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 13. SJEDNICE
GRADSKOG VIJEĆA OD 09.02.2015. GODINE 

Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez
«SUZDRŽANIH» glasova usvojilo

SKRAĆENI ZAPISNIK
sa 13. sjednice Gradskog vijeća od 09.2.2015. godine

AD – 3 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROCJENE UGROŽENOSTI
OD POŽARA ZA GRAD PULA-POLA I DONOŠENJU PLANA ZAŠTITE
OD POŽARA ZA GRAD PULA-POLA

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao MILAN MARIĆ, predstavnik izrađivača iz tvrtke Zaštita 

inženjering konzalting. 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene
odnose (predsjednik: Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu. 

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo 

Z A K L J U Č A K
o usvajanju Procjene ugroženosti od požara za Grad Pula-Pola i donošenju Plana 
zaštite od požara za Grad Pula-Pola

AD – 4 DONOŠENJE:
a) Zaključka o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području 

grada Pule u 2014. godini
b) Zaključka o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i 

spašavanja na području grada Pule za razdoblje od 2015.-2017. godine

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje objedinjeno je dao DENIS STIPANOV, voditelj Službe zaštite i 

spašavanja pri Vatrogasnoj zajednici Istarske županije.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: 

Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu.
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Vijeće je bez rasprave, sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo pod

a)  Z A K L J U Č A K
o usvajanju Izvješća o stanju sustava zaštite i spašavanja na području grada 
Pule u 2014. godini i pod

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo pod

b) Z A K L J U Č A K
o donošenju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na
području grada Pule za razdoblje od 2015.-2017. godine

AD – 5 DONOŠENJE:
a) Rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola
b) Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite Grada Pula-Pola 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu.
Izvješća nadležnih radnih tijela:

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za izbor i imenovanja (predsjednk: Viktor Lazarić), vijećnici su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave odvojenim glasanjem sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i
bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo pod

a)  R J E Š E N J E
o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola

(Fabrizio Radin imenuje se načelnikom Stožera zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola, a 
Aleksandar Matić zamjenikom načelnika.
Za članove Stožera zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola imenuju se:
1. Nirvana Ukušić Pročelnica DUZS Područni ured Pazin
2. Tatjana Božac Maksić Načelnica Policijske postaje Pula
3. Denis Stipanov Voditelj službe zaštite i spašavanja VZIŽ
4. Klaudio Karlović Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula
5. Dean Starčjć Direktor Vodovod d.o.o. Pula
6. Igor Stari Direktor Pula Herculanea d.o.o.Pula
7. Robi Fuart Voditelj održavanja Pragrande d.o.o.
8. Irena Hrstić Sanacijska upraviteljica Opće bolnice Pula
9. Aldo Šetić HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o.Elektroistra Pula
10. Dean Kocijančić Direktor Plinara d.o.o. Pula
11. Ksenija Družetić-Božić Zavod za hitnu medicinu Istarske županije
12. Kaurić Marijan Savjetnik 2. za zaštitu na radu Grad Pula-Pola
Rješenjem se imenuje stožer kao stručno, operativno i koordinativno tijelo koje pruža stručnu 
pomoć i priprema akcije zaštite i spašavanja kojima rukovodi i koje koordinira Gradonačelnik 
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Grada Pule. Stožer se aktivira kada se proglasi stanje neposredne prijetnje, katastrofe i velike 
nesreće. Pozivanje i aktiviranje Stožera nalaže Gradonačelnik Grada Pula-Pola. Članovi Stožera 
pozivaju se, u pravilu, putem nadležnog Područnog ureda za zaštitu i spašavanje Pazin ili na način 
utvrđen Planom zaštite i spašavanja Grada Pula-Pola).

Vijeće je bez rasprave sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»
glasova, donijelo pod

b)  R J E Š E N J E
o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite

(Aleksandar Matić imenuje se zapovjednikom Zapovjedništva civilne zaštite Grada
Elvira Krizmanić Marjanović imenuje se načelnicom Zapovjedništva.
Moris Žiković imenuje se operativcem Zapovjedništva.
Pomoćnicima za mjere civilne zaštite Zapovjedništva, imenuju se:
- Marijan Kaurić, Grad Pula-Pola, za mjeru sklanjanja,
- Jasna Vekić, Hrvatski Crveni križ, Gradsko društvo Pula, za mjeru evakuacije,
- Igor Stari, Pula Herculanea d.o.o., za mjeru zbrinjavanja.
Za članove zapovjedništva civilne zaštite, imenuju se:
- Nirvana Ukušić, Državna uprava za zaštitu i spašavanje, Područni ured Pazin, zadužena za 
mobilizaciju,
- Damir Prhat, Grad Pula-Pola
U slučaju neposredne prijetnje, katastrofe i veće nesreće na području grada, za zapovijedanje 
aktivnostima, snagama i sredstvima civilne zaštite poziva se i aktivira Zapovjedništvo, na prijedlog 
zapovjednika i po nalogu Gradonačelnika.
Zapovjedništvo se mobilizira temeljem radne obveze ili obveze sudjelovanja u civilnoj zaštiti.)

AD – 6 DONOŠENJE ZAKLJUČAKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG STATUTA:

a) Osnovne škole Veli Vrh
b) Osnovne škole Veruda
c) Osnovne škole Vidikovac
d) Osnovne škole Šijana
e) Osnovne škole Stoja
f) Osnovne škole Tone Peruška
g) Osnovne škole Kaštanjer
h) Osnovne škole Centar
i) Osnovne škole Monte Zaro
j) Osnovne škole-Scuola elementare „Giuseppina Martinuzzi“
k) Škole za odgoj i obrazovanje

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Bris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA MARIJANOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2.Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tabletu.

Vijeće je bez rasprave odvojenim glasanjem po svakoj točki 6. od a.) do k.)



21

sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova donijelo

Z A K L J U Č A K
o davanju prethodne suglasnosti na prijedloge Statuta:

a) Osnovne škole Veli Vrh
b) Osnovne škole Veruda
c) Osnovne škole Vidikovac
d) Osnovne škole Šijana
e) Osnovne škole Stoja
f) Osnovne škole Tone Peruška
g) Osnovne škole Kaštanjer
h) Osnovne škole Centar
i) Osnovne škole Monte Zaro
j) Osnovne škole-Scuola elementare „Giuseppina Martinuzzi“
k) Škole za odgoj i obrazovanje

AD – 7 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 
SAVJETA MLADIH GRADA PULE ZA 2015. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala SARA BUŽLETA, predsjednica Savjeta mladih Grada Pule.

Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi su sudjelovali: LUKA BLAGOVIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS-ZELENI; 
pojedinačnoj raspravi: ZRINKO KAJFEŠ, DIANA KUKIĆ DASKO, MAURICIO LICUL, SARA 
BUŽLETA, odgovori na postavljena pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2015. godinu, te nakon glasanja utvrđuje
da je

Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo

Z A K L J U Č A K 
o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Pule za 2015. godinu 

AD – 8 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA
ODLUKE O PANORAMSKOJ VOŽNJI NA PODRUČJU
GRADA PULE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog m reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je do DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, kom. gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: Bruno Nefat), 
vijećnici su dobili na tabletu.
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Vijeće je bez rasprave sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez suzdržanih
glasova, donijelo

O D L U K U
o izmjenama i dopunama Odluke o panoramskoj vožnji na području Grada Pule

AD – 9 DONOŠENJE:
a) Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – Arenaturist d.d.
b) Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o 

kupoprodaji nekretnine Dječjeg vrtića Pula

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženju su dali za točku a) DAMIR PRHAT, načelnik Upravnog odjela za 

komunalni sustav i imovinu, a za točku b) ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica
Upravnog odjela za društvene djelatnosti.

Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić). vijećnici su dobili na tabletu.
U raspravi za vijećnike su sudjelovali: BRUNO NEFAT, MARIZA KOVAČEVIĆ, 

odgovori na postavljena pitanja.
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku a) i b), 

te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod

a) O D L U K U
o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji – Arenaturist d.d.

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod

b) O D L U K U
o davanju suglasnosti na Odluku o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o 
kupoprodaji nekretnine Dječjeg vrtića Pula

AD – 10 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU
PLANA GOSPODARENJA OTPADOM GRADA PULE ZA 2014. GODINU

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Obrazloženje je dao GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 

uređenje.
Izvješća nadležnih radnih tijela:

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: Bruno 
Nefat), vijećnici su dobili na tabletu. 

U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je BRUNO NEFAT (prijedlog).
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o usvajanju 

Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada Pule za 2014. godinu, te nakon glasanja 
utvrđuje da je
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Vijeće sa 21 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

Z A K L J U Č A K
o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada Pule za 2014. godinu

AD - 11 DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA
ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela:

1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: 

Bruno Nefat), vijećnici su dobili na klupe.
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, BRUNO 

NEFAT, u ime Kluba nezavisnih vijećnika, MARKO MARTINČIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-
HNS-ZELENI, BRUNO NEFAT, replika, DAMIR PRHAT, odgovori na postavljena pitanja. 

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o komunalnom redu, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 19 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu

AD – 12 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU:
a) Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2014. godinu
b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture

za 2014. godinu

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni

sustav i imovinu.
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),

2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: 
Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi za vijećnike sudjelovali su: BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovori na 
postavljena pitanja.

Predsjednik zaključuje raspravu i daje odvojeno na glasanje točku a) i b), te nakon glasanja
utvrđuje da je 

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod

a) ZAKLJUČK O USVAJANJU
Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture
za 2014. godinu
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Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo pod

b) ZAKLJUČK O USVAJANJU
Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture
za 2014. godinu

AD – 13 Donošenje:
A) Odluke o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2015. godinu
B) Odluke o dodjeli Grba Grada Pule za 2015. godinu 
C) Odluke o dodjeli Povelje Grada Pule za 2015. godinu

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Odbor za dodjelu nagrda i drugih priznanja Grada Pule.
Uvodno obrazloženje je dala JADRANKA ČERNJUL, predsjednica Odbora za dodjelu nagrada i
drugih priznanja Grada Pule.

Izvješće nadležnog radnog tijela:
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi za vijećnike su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, ALEN DAMIJANIĆ.
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje Odluku pod

a), b) i c), te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće s 21 glasom «ZA», bez glasov «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

a) O D L U K U
o dodjeli Nagrade Grada Pule za 2015. godinu Karlu Radoloviću

Vijeće s 21 glasom «ZA», bez glasov «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

b) O D L U K U
o dodjeli Grba Grada Pule za 2015. godinu istaknutim pojedincima suradničkog tima 

Projekta „Svjetleći divovi“ istaknutim pojedincima suradničkog tima Projekta „Svjetleći divovi“
u sastavu:
-DEAN SKIRA – autor projekta, 
suradnički tim: GODVIN POROPAT, DEAN MATIKA, GORAN HERAK, WOLFGANG EREŠ, 
BOŽIDAR PUSTIJANAC, ZORAN MARTINOVIĆ
-HRVOJE MARKULINČIĆ – direktor poslovno informacijskih sustava i suradnici iz Uljanika: 
ZORAN STOJKOVIĆ, MILJENKO FLEGAR, ROBERT MATOŠEVIĆ, RADENKO RADOLA, 
SAMIR BEGANOVIĆ, DRAŽEN BILIĆ, KLAUDIO CELIĆ, EDI DETOFFI, DENIS DETOFFI, 
DAMIR FOLO, ALDO MACUKA, VALTER MIHOVILOVIĆ, ROLAND PETROVIĆ, 
KORADO PUCIĆ, DARIO ŽIVOLIĆ I ZVONKO TRPČEVSKI, te
-SANJA CINKOPAN KOROTAJ – direktorica turističke zajednice Grada Pule 

Vijeće s 21 glasom «ZA», bez glasov «PROTIV» i bez «SZDRŽANIH» glasova, donijelo 
pod

c) O D L U K U
o dodjeli Povelje Grada Pule za 2015. godinu Arenaturistu d.d.
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AD -14 DONOŠENJE:
a) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 

održavanje vodoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 
b) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 

održavanje plinoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 
c) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 

održavanje gravitacijskog i tlačnog cjevovoda odvodnje sanitarnih otpadnih voda za 
potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 

d) Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i 
održavanje elektroopskrbne i elektronske komunikacijske infrastrukture zajedno s 
izgradnjom nove trafostanice za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dao DAMIR PRHAT, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
imovinu.

Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose (predsjednik: 

Bruno Nefat), vijećnici su dobili na tabletu.
U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, BRUNO NEFAT, DAMIR PRHAT, odgovori

na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje, BRUNO NEFAT, BORIS 
MILETĆ, BRUNO NEFAT, DANIJEL FERIĆ.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje toče a),b), c) i 
d), te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
a) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje
vodoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
b) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
plinoopskrbnog cjevovoda za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
c) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
gravitacijskog i tlačnog cjevovoda odvodnje sanitarnih otpadnih voda za potrebe zone otok 
Sv. Katarina-Monumenti 

Vijeće sa 19 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i sa 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 
d) O D L U K U
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra – polaganje i održavanje 
elektroopskrbne i elektronske komunikacijske infrastrukture zajedno s izgradnjom nove 
trafostanice za potrebe zone otok Sv. Katarina-Monumenti



26

AD – 15. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE
O SOCIJALNOJ SKRBI 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica

Upravnog odjela za društvene djelatnosti.
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-HNS.
Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjeni i dopuni 
Odluke o socijalnoj skrbi, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijelo

O D L U K U
o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi 

AD – 16 DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU ODLUKE
UPRAVNOG ODBORA NK ISTRA 1961 S.D.D. OD 12.02.2015. GODINE

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić.
Uvodno obrazloženje je dala ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica

Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1. Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Marko Martinčić),
2. Odbora za plan i financije (predsjednik: Danijel Ferić), vijećnici su dobili na tabletu.

U raspravi su sudjelovali: BRUNO NEFAT, DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-
HSU: u ime vijećnika: BRUNO NEFAT, RADENKO OGNJENOVIĆ, DANIJEL FERIĆ, BRUNO
NEFT, replika, ERNEST KOMPARIĆ, revizor, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, 
dopunsko obrazloženje.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK Istra 1961 s.d.d. od 12.02.2015. godine, te nakon 
glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 2 «SUZDRŽANA» glasa, donijelo 

Z A K L J U Č A K
o prihvaćanju Odluke Upravnog odbora NK Istra 1961 s.d.d. od 12.02.2015. godine

AD – 17 INTERPELACIJA 11 VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA O POTREBI 
RASPRAVE O DONOŠENJU ZAKLJUČKA PO TEMI NENAPLAĆENIH 
POTRAŽIVANJA GRADA PULE TE STANJU OKO DUŽNIKA PREMA 11 
GRADSKIH PODUZEĆA i 11 USTANOVA I ORGANIZACIJA GRADA PULE

Predlagatelji Interpelacije su jedanaest vijećnika:(DANIJEL FERIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, 
IVAN LASIĆ ELENA VIAN, ROBERTO FABRIS, DEJAN JANKOVIĆ, VERA RADOLOVIĆ, 
BRUNO NEFAT, MAURICIO LICUL, ZRINKO KAJFEŠ, JANKO ŽUŽIĆ).
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Uvodno predsjednik izvješćuje da je Interpelacija proslijeđena 30. ožujka 2015. na mišljenje 
Gradonačelniku i vijećnicima Gradskog vijeća.

Budući je Gradonačelnik razmotrio Interpelaciju te dostavio svoje Izvješće s mišljenjem 
08.travnja 2015. godine, danas sam ga uputio vijećnicima radi otvaranja rasprave i donošenja 
odgovarajućeg zaključka sukladno Poslovniku.

U ime predstavnika vijećnika koji su pokrenuli Interpelaciju pozivam gosp. Mauricija Licula 
da nam da uvodno obrazloženje. Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao
MAUROZIO LICUL. 

U raspravi su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, MARKO 
MARTINČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HNS- ZELENI; u raspravi za vijećnike: MAURICIO 
LICUL, MARKO MARTINČIĆ, replika, MAURICIO LICUL, ZRINKO KAJFEŠ, MARKO 
MARTINČIĆ, ALEN DAMIJANIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, VALTER BOLJUNČIĆ, MAURICIO 
LICUL, VALTER BOLJUNČIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, MARKO MARTINČIĆ, replika,
DANIJEL FERIĆ, BORIS MILETIĆ, odgovori na postavljena pitanja.

Predsjednik ROBERT CVEK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Interpelaciju vijećnika 
prihvaćenu od strane Gradonačelnika Izvješćem od 08. travnja 2015. uz Zaključak da se vijećnicima 
dva puta godišnje podnose tražena izvješća te da se tražena izvješća i liste dužnika objave na 
službenim stranicama Grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je

Vijeće sa 13 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i 8 «SUZDRŽANIH» glasova, usvojilo 
Interpelaciju i donijelo

ZAKLJUČAK
uz Izvješće gradonačelnika od 08. travnja 2015., da se vijećnicima dva puta godišnje 
podnose izvješća o nenaplaćenim potraživanjima te da se izvješća objave na službenim 
stranicama Grada Pule

Ovime je dnevni red iscrpljen. Predsjednik zaključuje 14. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule.

Sjednica je zaključena u 22,00 sati.

Klasa: 021-05/15-01/50
Urbroj:2168/01-01-02-02-0206-15-1
Pula, 27.4.2015

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE

ZAPISNIK VODIO PREDSJEDNIK
IVAN KLARIĆ  ROBERT CVEK
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